
 

Bestyrelsesmøde  
Grundejerforeningen   Fuglevang  

 
Dato   29.10.2019  
På   mødet   deltog:   STS,   BP,   CA,   RE,   HK  
 
1.   Godkendelse   af   referat.  

 
Referat   af   03.09.2019   er   godkendt.  
 
2.   Seneste   nyt   og   adhoc   opgaver  
 
Under   de   enkelte   opgaver  
 
3.   Økonomi.  
 
Der   er   nu   rykket   færdig   vedr   kontingent   opkrævning   2019,   og   2   grundejere   er   sendt   til  
inkasso   via   foreningens   advokat.   Dette   er   naturligvis   utilfredsstillende.  
 
4.   Antennen.  
 
RADIUS   har   kontaktet   foreningen   da   der   er   nye   lovkrav   omkring   opkrævning   af   elafgifter  
hvor   ingen   måler   er   opsat.   Da   dette   er   tilfældet   for   vores   forening   ifb   med   antenne-fordeler  
skabe,   skal   disse   ombygges   med   målere   for   faktisk   forbrug   og   afregning   senest   ved  
udgangen   af   2020.   Der   tages   initiativ   ifh   til   opgaven   og   relevante   samarbejdspartnere.  
 
5.   Grønne   områder.  
 
Der   afventes   for   tilbud   fra   gartner   omkring   de   sidste   3   vejender   således   vejende-projektet  
kan   afsluttes   i   2020.   
 
6.   Fester/arrangementer.  
 
Ingen.  
 
7.   Vedtægter.  
 
Ingen.  
 
8.   Generalforsamling  
 
Ingen.  
 



 
 
9.   Meddelelser   til   grundejerne  
 
Ingen.  
 
10.   Fastlæggelse   af   næste   møder  
 
3.   december   RE  
 
11.   Eventuelt  
 
Intet   nyt   ifh   til   YouSee   og   projektet   er   status   quo.  
 
Kirke   Såby,   den   29.10.2019  
 
Remy   Engqvist  
Sekretær  
 


